
Rada Rodziców                                                                                                            Rokietnica, 11.12.2023 r.

przy Szkole Podstawowej

w Rokietnicy

Protokół z zebrania plenarnego Rady Rodziców nr 2 /15-11-2023

Porządek spotkania Rady Rodziców:

1.Otwarcie zebrania przez przewodniczącą Rady Rodziców.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z I posiedzenia Rady Rodziców.

4.Wystąpienie przewodniczącej zespołu wuefistów

5. Zatwierdzenie zmian w regulaminie Rady Rodziców.

6. Zatwierdzenie Planu Finansowego na bieżący rok szkolny (z uwzględnieniem propozycji, 

które zostały zgłoszone na pierwszym posiedzeniu RR).

7. Rozpatrzenie wniosków o dofinansowanie ze środków Rady Rodziców.

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad.

Na zebraniu było obecnych 20 przedstawicieli rad klasowych plus 3 gości. Lista obecności 

w załączniku.

Ad. 1. Powitanie i otwarcie zebrania przez przewodniczącą Rady Rodziców.

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad – przyjęto jednogłośnie.

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Rodziców – przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4. Wystąpienie Pani Małgorzaty Janowskiej – Jandy – przewodniczącej zespołu wuefistów naszej

szkoły. 

Nauczycielka  wychowania fizycznego przedstawiła  najczęstsze  i  najpoważniejsze  problemy

związane z przedmiotem i zaproponowała sposób ich rozwiązania. Prosiła o akceptację jej pomysłów

lub propozycje rodziców na wyjście z pojawiających się trudności.

-  konieczność wchodzenia  nauczycieli  do szatni  z  powodu złego zachowania  uczniów, np.

uczniowie  robią  sobie  zdjęcia/filmy  telefonami,  które  później  wykorzystują  w  celach

nielegalnego rozpowszechniania w Internecie lub nawet ,,hejtowania”,

- uczniowie poza szatniami przebywają wyłącznie pod opieką nauczyciela,

-  nie  ma  możliwości  zapewnienia  lekcji  wychowania  fizycznego  dla  dziewcząt  z  panią

wuefistką, a dla chłopaków z panem, z powodu zbyt dużej ilości klas, oraz zbyt małej ilości

kobiet wuefistek i potrzeby zapewnienia na hali opieki dla wszystkich,
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- sposób rozwiązania problemu z telefonami:

Pani  Małgorzata  Jankowska-Jandy  proponuje,  że  napisze  do  wszystkich  rodziców  przez

dziennik  Librus  informację,  że  na  halę  nie  wolno  zabierać  telefonów,  mają  one  zostać  

w szafkach lub w plecakach w szkole,

-  zwrócenie  uwagi,  że  uczniowie  nie  mogą korzystać  w hali  ROS z  automatów do napoi,

 a w szczególności kupować gorących płynów,

- nie należy w szatniach pozostawiać cennych przedmiotów. Szatnie nie są zamykane,

- przedstawienie zapisu z PSO na wf-ie o zakazie noszenia biżuterii na tej lekcji ze względów

bezpieczeństwa,

- konieczność spinania długich włosów gumkami.

Zgłoszenie zapytania ze strony rodzica:- Dlaczego dziewczynki mają w-f razem z chłopcami?

Nauczycielka uzasadnia taką sytuację problemami z miejscem. Jest 10 -IV klas i 8 –V klas, więc

do godz.15.oo są skupieni w jednej hali.

-  Toalety  –  nauczyciel  niechętnie  wypuszcza  w  czasie  lekcji  wf  do  toalety  ze  względów

bezpieczeństwa, a także z powodów prób unikania wysiłku fizycznego przez niechętnych do

ćwiczeń i ruchu uczniów.

- Zwolnienie z lekcji wf dłuższe niż dwa tygodnie: 

W  takiej  sytuacji  należy  pobrać  wydruk  z  sekretariatu  i  oddać  wypełniony  wniosek

wychowawcy z dokumentem medycznym (np. zwolnieniem lekarskim). Takie zwolnienie nie

rzutuje na obniżenie frekwencji  ucznia. Dodatkowo poinformować wuefistę o zawieszeniu

w zajęciach wf-u,

- pojedyncze zwolnienia piszemy przez librusa do wychowawcy i do wuefisty,

- nauczyciele słyszą zarzuty o używaniu telefonów w czasie lekcji. Wyjaśnienie – jest to ich

narzędzie pracy, ponieważ w czasie zajęć wf-u nie mają możliwości korzystania z komputera

lub tabletu,

- uczniowie reprezentujący szkołę w zawodach sportowych (także innych) mają zaznaczone 

w dzienniku – udział w zawodach, czego rodzice już nie muszą usprawiedliwiać.

Ad. 5. Przyjęcie zmian w regulaminie Rady Rodziców – przyjęto jednogłośnie. Regulamin w załączniku.

Ad. 6. Przyjęcie poprawek do planu finansowego:

-  niewykorzystana  w  pełni  kwota  przeznaczona  na  obchody  60  –  lecia  szkoły  przechodzi  na

dofinansowanie konkursów,

- stan konta na dzień 15.11.2023 – 26 257,38 zł

- zakup na Mikołajki lizaków dla wszystkich uczniów – 1415 szt. Przeznaczono 1000 zł.
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Propozycja fotografowania w tym dniu - głosowanie – jednogłośnie przyjęto propozycję.

Ad. 7. Rozpatrzenie wniosków.

1. Wniosek  na  500  zł  Pani  Ewy  Bielskiej-Urbaniak  o  dofinansowanie  szkolnego  budżetu

obywatelskiego.    Głosowało: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 3.

2. Wniosek prezydium o założeniu w szkole automatów z żywnością i napojami. Celem akcji jest

zwiększenie bezpieczeństwa uczniów, którzy pod pretekstem konieczności zakupienia jedzenia,

opuszczali w czasie zajęć szkołę, co jest niedozwolone.

Sprawa jest  jeszcze  w toku,  do  przedłożenia  przed  prawnikiem,  jednak  rodzice  mają  prawo

zadecydować o umieszczeniu w szkole automatów, dlatego poddano ją głosowaniu.

Głosowało: za - 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 3.

Ad. 8. Głos rodzica z kl. 8b – prośba wobec dyrekcji i/lub nauczycieli  przedmiotów konkursowych

o wcześniejsze umieszczanie harmonogramu konkursów w dostępnych dla rodziców ogłoszeniach

(np.Librus).

Ad. 9. Zakończenie obrad.

Przewodniczący zebrania                                                                                                Sekretarz zebrania     
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